

**Referat
fra
Dansk Kegle Forbunds Hovedbestyrelsesmøde
søndag den 13. April 2003
Storebæltscentret, Nyborg**

Tilstede:

Forretningsudvalget: Niels Nasser (NN), Bent Johansen (BJ), Finn Hyldmar (FH)

Turneringsudvalget/Sektion Bohle: Bent Pedersen (BP)

Turneringsudvalget/Sektion Asfalt: Uffe Espensen (UE)

Ungdomsudvalget: Jette Møller (JM)

K.K.U.: Georg Nielsen (GN), Ena Bargholz (EB)

F.K.U.: Jimmy Eriksen (JE), Herbert K. Jensen (HJ)

J.K.U.: Kirsten Jensen (KJ), Henning V. Nielsen (HN)

S.K.U.: Michael Sørensen (MS), Birgit Reitz (BR)

Afbud:

Eliteudvalget: Niels Marqvardsen (NM)

DAGSORDEN:

- 1.) Referat fra sidste møde
- 2.) Orientering fra formanden
- 3.) Orientering fra kassereren
- 4.) Orientering fra sekretæren
- 5.) Orientering fra Turneringsudvalget Bohle
- 6.) Orientering fra Sektion Asfalt
- 7.) Orientering fra Eliteudvalget
- 8.) Orientering om Ungdomsudvalget
- 9.) Rep. Mødet
- 10.) Unionsrunde (Kort orientering fra unionerne)
- 11.) Eventuelt

NN startede med at byde velkommen til HB-mødet, og en særlig velkomst til Michael Sørensen, som er nyvalgt formand for SKU, og Jette Møller som repræsentant for ungdommen.

ADD 2:

NN spurgte om alle havde modtaget mail fra JM, og der var et par stykker som ikke havde modtaget det, men de ville få det senere, og der ville blive 15 min. Pause så alle kan nå at læse det, så vi kan få en diskussion vedr. nyt for ungdommen.

NN fortalte at Johnny Kressner havde trukket sig med øjeblikkelig virkning, og det havde ungdomsformændene for JKU og SKU også. NN har arbejdet på at få en ny Ungdomsudvalgsformand som skulle sætte sig i forbindelse med unionerne, og begynde at arbejde med et nyt oplæg til ungdommen, og det er Sten Jensen fra Århus.

NN var ked af at han måtte melde afbud til FKU's rep møde, men han var forhindret i at deltage. Den røde tråd i de andre unioners rep. møder var medlemsnedgang, og om hvordan vi får flere og stopper nedgangen.

NN: Vi har kigget på vores medlemsregistrering, og jeg mener ikke vi har nogle passive medlemmer, for dem som vi i dag kalder passive, de går utroligt meget op i keglespillet. Mange af vores pensionister træner 3 gange om ugen og det er mere end elitespillerne gør, men det vil FH komme ind på senere.

NN: Jeg har fået indbydelse til at deltage i indvielse af et nyt keglecenter i Christiansfeld. De er en stor flok mennesker som har spillet i KIF centeret indtil dato, med Albert i spidsen så har de fået dette op at stå, og det er helt fantastisk at tænke sig at 150 mennesker over for kommune og amt har skaffet en masse penge for at dette kunne lade sig gøre.

NN: Vi har også fået et nyt logo, og nye medaljer som er blevet godt modtaget. De nye licenskort er på vej ud.

NN: Vi har også gået vores strategiplaner igennem på kontoret, og de vil blive udleveret. Vi kommer med forslag om at unionerne selv skal betale for transporten til rep. mødet , og overnatningen til Old/vet. DM. Begrundelsen for dette er at vi må være på forkant med økonomien, ellers render den fra os.

Alle var enige om at vi skulle vente til næste HB-møde med at stemme for disse forslag, så alle kunne tage det med hjem og få det diskuteret i unionerne.

NN: Jeg kunne godt tænke mig at DIF og Team Danmark blev lagt sammen for der kunne der virkelig spares penge. Hvis det kom i DIF regi så ville beløbet blive fordelt anderledes. Vi har ændret alt efter DIF for at kunne komme i betragtning til Team Danmark , men det er ikke lykkedes.

NN: Jeg deltager i DIF's årsmøde den 3/5-2003, og der vil det store diskussions emne være den nye lotto lov, som man forsøger at lave om, og prøve at låse tilskuddet fast til DIF.

Derfor er det vigtigt at vi får vores medlemsregistrering på plads for de passive.

NN: I WNBC er der konference den 14/5-2003 i Augsburg, og jeg skal til møde den 12/5 i Præsidiat i WMBA.

NN: Rep. mødet ser jeg ikke noget problem i, og vores forslag er vedtaget i alle unionerne.

FH takkede og foreslog at vi startede med punkt 1.

ADD 1:

JE ville gerne have med i referatet at han havde støttet Johnny Kressner.

ADD 3:

BJ: Regnskabet er omdelt og overskuddet er på 1391,00.

Der var et par spørgsmål til regnskabet og BJ besvarede dem og fortalte at yderligere spørgsmål kunne stilles til rep. mødet.

ADD 4:

FH fortalte om vores hensigt med passive medlemmer. På næste møde vil det nye så blive fremlagt.

FH: Der vil blive lagt en klubskifte formular på hjemmesiden.

Adresseliste i keglesport blev gennemgået, og der var et par rettelser.

ADD 5:

BP ønskede jyderne tillykke med begge DM for hold, og han fortalte lidt om hvad der kom i den nærmeste fremtid.

BP udleverede ny aktivitetskalender.

ADD 6:

UE fortalte lidt om hvad der var sket i Classic , og hvad der kommer i fremtiden.

Han spurgte også om hvornår de nye kegler ville komme.

NN: Jeg har fået en skriftlig tilkendegivelse på at jeg vil få et sæt som skal prøves i hele landet.

ADD 7:

NN: NM har ferie men han har fortalt at eliteudvalget har holdt møde og de er blevet enige om en ny struktur vedr. landsholdet.

GN: Jeg vil foreslå at man sender en substitut hvis man er forhindret i at møde.

ADD 8:

JM: Vi har holdt møde med Sten Jensen, som vi forventer bliver den nye ungdoms-formand, og han har haft nogle gode ideer , og han har undersøgt en hel masse. Vi ønsker at få dobbeltturneringen i 1. div ungdom tilbage, og derfor har vi undersøgt priser så vi kan lave det billigt muligt. Der er udleveret nyt Eliteprogram og strategiplan for ungdommen.

JM: I Eliteprogrammet for 1 div. Ungdom er der 4 runder med store kugler, og de 2 runder vil vi tage små kugler med.

JM: Alkoholpolitikken er at det kun er til landskamp hvor de må få 1 eller 2 øl, og kun hvis det er en leder som køber dem.

Alle var meget begejstret for de nye ting som ungdomslederne var kommet med "endelig sker der noget".

Der skulle stemmes om det nye eliteprogram for ungdom.

ALLE STEMTE FOR

Strategiplanerne vil der blive stemt om til næste møde.

Alkoholpolitikken blev igen diskuteret, og der var ikke enighed om denne.

ADD 9:

FH opfordrede unionerne til at tage deres kasserer med til rep. mødet, så ville han sætte dem ind i medlemsregistreringen efter mødet.

GN kunne ikke forstå at der var forslag i rep. mappen fra FKU, da de ikke er behandlet på unionernes rep. møder.

Det blev diskuteret hvornår vi skulle afholde HB-møderne som skulle sættes ned til 2 om året, og det blev besluttet at Januar og August skulle bibeholdes.

ADD 9 A:

Strategiplaner:

FH gennemgik rettelserne i strategiplanerne, og det bestemt at alle strategiplaner i DkeF stemmes der om til August.

ADD 10:

GN: KKKU kører godt, og rep. mødet gik godt.

MS: SKU har haft et problem med at finde en ny ungdomsudvalgsformand, men det skal nok lykkes, og ellers kører det fint.

KJ: JKU skal ud i et ekstra rep. møde den 25/4-2003, og håbede der at de ville få valgt en ny formand. Vi har fået ny ungdomsformand i Allan Glue, som nu har fået hår på brystet, og det ser vi meget frem til.

De senere år har vi holdt bestyrelsesmøde i august som et weekend møde. Vi taler sammen i bestyrelsen om fredagen, og lørdag er klubberne så inviteret med til et kursus om ungdom og psykologi.

JE: FKU kører godt. JM var lidt skuffet over ikke at have fået at vide at ungdomsarbejdet var sat i bero, men efter en samtale med NN så kørte det igen ovre vestpå.

GN fortalte at KKU lavede en turnering for vores ungdom.

ADD 11:

KJ ville godt have at det der skal stemmes om bliver sendt til unionerne før mødet, så man kan nå at gennemgå det i unionerne.

Alle blev ønsket en god hjemtur, og tak for god ro og orden.

Referent

Finn Hyldmar